

شركة الادخار للاستثمار الزراعي والتجارة الدولية **EDEKHAR FOR AGRICULTURAL INVESTMENT** AND INTERNATIONAL TRADE

Tamra, a flagship project of Al-Edekhar Company, is the exclusive owner of its brand. Operating as a unified family, Al-Edekhar integrates diverse skills to manage every aspect of Medjool date production, from agriculture to sales. Anchored in a sustainable business model, Al-Edekhar prioritizes enduring relationships with partners and stakeholders for long-term growth.

Our Dates are hand-picked at the perfect timing of the ripening stage and stored in good conditions after being classified by volume, weight, color, and moisture using advanced technologies and this what makes us unique and special since we only produce the finest quality to our customers.

حيث تدمج مهارات متنوعة لإدارة كل جانب من جوانب إنتاج تمور المجهول، من الزراعة إلى المبيعات. ترتكز شركة الادخار على نموذج عمل مستدام، وتعطي الأولوية للعلاقات الدائمة مع الشركاء وأصحاب المصلحة لتحقيق النمو على

يتم قطف تمورنا يدويًا في التوقيت المثالي لمرحلة النضج <mark>ويتم</mark> تخزينها في ظروف جيدة بعد تصنيفها من حيث الحجم والوزن واللون والرطوبة باستخدام التقنيات المتقدمة وهذا ما يجعلنا فريدين ومميزين لأننا ننتج فقط أجود الأنواع

Location

Tamra farms, located in Jericho, the lowest point on earth at 390 m below sea level, it's consistently warm temperatures and fertile soils contribute to a conducive environment for sustainable agriculture year-round. These unique climate conditions make Jericho the perfect spot to grow "King of Dates" reflecting Tamra Farms.

تقع مزارع "تمرة" في أريحا، وهي أدنى نقطة على وجه الأرض على ارتفاع 390 مترًا تحت مستوى سطح البحر، وتساهم درجات الحرارة الدافئة المستمرة والتربة الخصبة في خلق بيئة مواتية للزراعة المستدامة على مدار العام. هذه الظروف المناخية الفريدة تجعل من أريحا المكان المثالي لزراعة "ملك التمور" الذي يمثل مزارع تمرة.

Our Artificial Intelligence technology guarantees an eye-pleasing. Sorting every date according to four main dimensions: color, size, weight, and skin defects. Uniform, and consistent quality in every single pack.

تضمن تقنية الذكاء الاصطناعي لدينا راحة العين. فرز كل تمر وفقًا لأربعة أبعاد رئيسية: اللون والحجم والوزن وعيوب الجلد. جودة موحدة ومتسقة في كل عبوة.

